

《单词百科:rapeseed是什么意思?rapeseed怎么发音?rapeseed的解释和用法》

英语单词rapeseed是什么意思?rapeseed怎么读?rapeseed怎么发音?简答网为您整理了rapeseed的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



rapeseed怎么读

rapeseed的读音: ['repsi:d]

rapeseed的意思

1、n.油菜籽;油菜籽, ;菜子;

rapeseed的双语例句

1、Canola (rapeseed) , used in biodiesel, is an important local crop.

用来生产生物柴油的 油菜籽 正是当地一种重要的农作物.

2、The most serious and immediate cases of contamination in canola (rapeseed) crops.

最近的污染最严重的案件,在油菜 (油菜) 作物.

3、Utilization of rapeseed hull and production of bio diesel fuel.

菜籽皮壳的利用以及生物柴油的生产.

4、The antioxidation and mechanism of polyphenol from rapeseed (RSPP) were studied.

研究了菜籽 多酚 的抗氧化作用与机理.

5、Prices of other crops including barley, corn and rapeseed, also jumped sharply.

大麦、玉米和油菜籽等其它农产品价格也大幅上涨.

6、High erucic acid rapeseed is used widely for special purpose in industry.

高芥酸油菜品种是在工业上具有广泛用途的专用型品种.

7、Byproducts of double-low rapeseed oil processing have an extensive application prospect.

双低油菜籽油脂加工过程中的副产品具有广阔的应用前景.

8、Suggestions on research and utilization of transgenic rapeseed were proposed.

并针对油菜转基因育种工作提出几点建议.

9、The best nutrition supply was basic substratum mixed with rapeseed cake liquid.

营养供给以基本基质加菜籽饼水液为佳.

10、We can easily raise plenty of corn and rapeseed in the fields.

我们很容易在田间收获大量谷类及油菜子.

11、Rapeseed oil, and soybean oil are good for health.

菜籽油和大豆油对人体都有好处.

12、The rapeseed is the valuable, harvested component of the crop.

油菜籽是油菜具有收获价值的部分.

13、The flat lands grow rapeseed and wheat.

平坦的土地种植油菜籽和小麦.

14、The development and feeding study of dehulled double-low rapeseed meal were introduced.

介绍了脱皮双低菜籽粕的开发和饲用研究情况.

15、Phytic acid was extracted directly from rapeseed meal by means of deposit's solvent.

本文研究了沉淀剂法直接从菜籽饼粕中提取植酸.

以上是简答网为您整理的rapeseed怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于rapeseed的用法

、rapeseed的释义、rapeseed的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/rapeseed>